
MEMÒRIA CLUB ALPÍ PALAMÓS SETEMBRE 2006-SETEMBRE 2007

1) A la darrera Assemblea es va escollir en Zisko Rodríguez com a sots-
president, integrant-se plenament al grup directiu i aportant tota la seva 
experiència.

2) Varem ser presents a la Fira d'Entitats de Palamós.
3) Com sempre s'ha intentat diversificar les sortides segons les propostes 

aportades. Socials(Montgrony,Vall del Bac,B.T.T),  Alta 
muntanya(Carlit,Tucarroya,Dent d´Orlú,Canal del Ticó al Cadí,Mont 
Valier),Mitja muntanya(Cresta del Ferran).

4) L'Expedició Aconcagua 2007(Zisko Rodríguez,Jesús Correa i Víctor Ceder) va
assolir els 6.400m i,tot i no fer cim, ha tingut força repercussió. Cal destacar
els cims del San Bernardo(4.200m),Cerro Plata(6.030m) i 
Vallecitos(5.500m) en la fase d'aclimatació.

5) En l'apartat de les sortides a l'estranger, l'estada als Alps del grup format 
per en J. Serratosa, J. Torres, Zisko,LL. Viñals i en P.LLauradó van fer cim al
Dom(4.545m)

6) Pel que fa les marxes,la III Marxa dels Traginers va tenir 427 inscrits i la 
8ena Ruta Megalítica de les Gavarres i l'Ardenya en va tenir uns 80.

7) La campanya “Recuperem el Castell de Vila-romà” ha donat fruïts i sembla 
que s'ha aconseguit mobilitzar aquells que poden donar-hi solució.

8) S'ha seguit amb la formació portant-se a terme un curset d'alpinisme nivells 
I i II a càrrec de l'Escola de muntanya de Banyoles.

9) Pel que fa els audiovisuals se n'han projectat dos: “La travessa integral dels 
Pirineus en solitari” a càrrec d'en Zisko Rodríguez i “L'escalada de la torre 
flor de lotus i descens en canoa pel riu Nahanni” protagonitzat per l'alpinista 
basc Juanjo San Sebastián.

    10) El Projecte setmana de la muntanya vol integrar la Marxa dels 
          Traginers, un personatge rellevant en el món de la muntanya        
          amb el seu audiovisual i una pel·lícula amb una temàtica       
          muntanyenca.
    11) El número de socis s'incrementa cada any i s'ha arribat els 75.
    12) S'ha començat un fons de llibres i DVD.
    13) Renovació de material amb la compra de cordes
    14) Nova Subscripció revista Natura.
    15) S´han instal·lat lleixes al local social,i s'ha pogut millorar el  
          nostre accés disposant de la clau per entrar i sortir lliurement 
          els divendres. La proposta de local a la nau dels 50 metres es   

     va rebutjar en no complir un mínim de condicions exigibles.

    16) S'està millorant la plana web per tal que sigui més operativa i 
          senzilla d'actualitzar.

    17) Es vol potenciar el Rocòdrom fent-lo accessible a les escoles 
          mitjançant un monitor (Mario Pla).
    18) Pel que fa la cohesió del grup s'han fet àpats : sopars Juanjo                       
          San Sebastián,sopar de Nadal,dinar Traginers....
    19) Amb les administracions el contacte ha seguit essent continu:                      
          Ajuntament de Palamós -Departaments d'Esports, Cultura i          
          Medi Ambient -, Diputació de Girona, Consorci de les Gavarres.
    20) Donat el poc interès hem deixat d'organitzar la pujada de la             
          senyera a Montagut.



Des de la junta directiva estem satisfets de com s'ha anat desenvolupant aquest 
any. Pensem que cal seguir en aquesta línia i si es pot superar-nos.
Una entitat com la nostra ha de vetllar pel benestar dels seus socis, s´hi han de 
sentir acollits i ,per tant,donar-los resposta. 
Però al mateix temps, aquests, han de col·laborar ,suggerir i aportar propostes per 
poder satisfer.
Tota associació és el reflex dels seus components en cada moment. És la 
força,l'interès i la dedicació dels mateixos el que porta a assolir un determinat nivell
de satisfacció.
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